

VKRH24



歐洲維京河輪 Viking River Cruises

8天萊茵河峽谷之旅

2024 / 2025年
6月 - 11月
多個出發日期

優惠:
每房減\$400
訂金只需\$25/人
特價機票低至\$999

雙人標準客房
每位加幣
\$2999起



價錢包括：郵輪船費，港口稅，離境稅

城堡和大教堂

探索歐洲最受歡迎的河流之一萊茵河。探索被聯合國教科文組織列為世界遺產的萊茵河中部的塔樓堡壘、宏偉的大教堂、歷史名城、中世紀城鎮和壯觀的景色。品嚐該地區著名的白葡萄酒，其梯田葡萄園的歷史可以追溯到羅馬時代。品嚐阿爾薩斯的各種烹飪傳統。從阿姆斯特丹和科隆到巴塞爾，這段旅程展示了豐富的美景和文化景觀。

包括項目

- 每個停靠港口均可享有一次免費岸上觀光
- 免費 Wi-Fi (連線速度可能有所不同)
- 參觀聯合國教科文組織遺址
- 豐富講座和表演
- 啤酒/葡萄酒和軟飲料以及船上午餐和晚餐
- 24 小時特色咖啡、茶和瓶裝水
- 港口稅費
- 購買維京航空的地面接送服務

1	荷蘭阿姆斯特丹	阿姆斯特丹是荷蘭的首都，以其博物館、色彩繽紛的花園、大量的自行車和一望無際的運河而聞名。
2	荷蘭小孩堤防	小孩堤防的南荷蘭村社區包括一組 19 颱風車和其他建於 18 世紀的巧妙技術，用於控制洪水。
3	德國科隆	科隆是一個新舊結合的迷人城市，在城市布局和散落在城鎮各處的古代遺跡中展示了其羅馬遺產。
4	德國科布倫茨和呂德斯海姆	在從中世紀的科布倫茨到布勞巴赫再到呂德斯海姆的萊茵河令人嘆為觀止的河段上，建於 13 世紀的馬克斯堡城堡聳立在河上。
5	德國施派爾	施派爾迷人的、商店林立的主要街道被舊城門 Altpörtel 令人印象深刻的鐘樓所俯瞰。
6	法國斯特拉斯堡	由於位於法國和德國邊境，斯特拉斯堡擁有各種文化影響的歡樂組合。
7	德國布賴薩赫	布賴薩赫 (Breisach) 位於德國最溫暖的地區之一，毗鄰以葡萄種植而聞名的阿爾薩斯 (Alsace)。
8	瑞士巴塞爾	巴塞爾位於萊茵河沿岸，地處法國、德國和瑞士邊界的交匯點，是通往瑞士萊茵蘭的門戶。



價錢包括：郵輪船費，港口稅，離境稅。
(並不包括：船上小費，來回多倫多機票，機場至碼頭之來回接送，及郵輪公司保留收取燃油附加費之權利。)
注意：特惠價郵輪船艙分配由郵輪公司確定，本公司不能保證特定的客艙或樓層位置。
由於航空公司、郵輪公司等不定時調整價格，以上行程及價格如有變動恕不另行通知；另郵輪之行程以郵輪公司所公佈之為準。各位歡迎隨時來電諮詢郵輪公司會員優惠，此優惠受若干條款限制



NGH CRUISE



VKLS24R

Viking Longships
Tonnage: 5000 tons



8 Days Rhine Getaway River Cruise

Double Occupancy
Standard Room

\$2999 pp up

Promotion:

- Deposit \$25/pp Only
- Reduced \$400 Stateroom and Air-Fare

Departure Date

from June to November 2024 / 2025

The Price Includes:

Cruise Fare, and Port Charges, Gov. Tax.

Castles & cathedrals

Explore one of Europe's best-loved rivers, the Rhine. Discover the turreted fortresses, grand cathedrals, historic cities, medieval towns and spectacular scenery of the Middle Rhine—a UNESCO World Heritage Site. Taste the region's renowned white wines, the roots of its terraced vineyards reaching back to Roman times. Savor the various culinary traditions of Alsace. From Amsterdam and Cologne to Basel, this journey reveals a rich landscape of beauty and culture.

RHINE GETAWAY MAP



Viking Inclusive Value

More features, services and excursions included

- One complimentary shore excursion in every port of call
- Free Wi-Fi (connection speed may vary)
- Beer, wine & soft drinks with onboard lunch & dinner
- 24-hour specialty coffees, teas & bottled water
- Port taxes & fees
- Ground transfers with Viking Air purchase
- Visits to UNESCO Sites
- Enrichment lectures & Destination Performances

Day 1	Amsterdam, The Netherlands	Capital of The Netherlands, Amsterdam is renowned for its museums, colorful gardens, abundance of bicycles and endless lattice of canals.
Day 2	Kinderdijk, The Netherlands	The South Holland village community of Kinderdijk includes a set of 19 windmills and other ingenious technologies built in the 18th century to control flooding.
Day 3	Cologne, Germany	An intriguing mix of old and new, Cologne reveals its Roman heritage in the city layout and ancient ruins that lie scattered through the town.
Day 4	Koblenz & Rudesheim, Germany	On a breathtaking stretch of the Rhine that leads from medieval Koblenz to Braubach to Rudesheim, the 13th-century Marksburg Castle towers over the river.
Day 5	Speyer, Germany	Speyer's charming, shop-lined main street is overlooked by the impressive clock tower of its Altpörtel, the Old Town Gate.
Day 6	Strasbourg, France	Thanks to its location at the border of France and Germany, Strasbourg boasts a convivial mix of cultural influences.
Day 7	Breisach, Germany	Breisach is located in one of the warmest parts of Germany, next to Alsace, which is famous for its wine-growing.
Day 8	Basel, Switzerland	Located along the Rhine River, Basel sits at the point where French, German and Swiss borders meet, marking the gateway to the Swiss Rhineland.



The price includes: cruise fare, and port charges, Gov. Tax. (Excludes: on-board gratuities, round-trip transfers from airport to terminal, airfare from \$999 and cruise lines reserve the right to charge fuel surcharges.)

Note: Special rate cruise cabin assignments are determined by the cruise line and cannot guarantee a specific cabin or floor location. Rates are per person. Price may be withdrawn at any time without notice. Space is subject to availability at time of booking. Valid on new individual booking only. NGH Cruise reserves the right to change at any conditions at any time without notice.

MARKHAM / NGH TOURS

CRUISE LINE

905-604-9288

905-474-9628

Suite 501, 3621 Hwy 7 E.
Markham, ON L3R 0G6

www.nghcruise.com



TICO REG 3178982 (RETAIL) & 4062568 (WHOLESALE)

Fuel Surcharge notice: Our company reserves the right to impose a fuel supplement on all guests if the fuel Continued to rise

Programs are subject to availability and may change without notice. Prices may fluctuate at time of transaction.

240325